

Title (en)

Merchandise display suspension device with a hook to be fitted onto a support shaft of flattened oval section

Title (de)

Aufhängevorrichtung zur Präsentation von Ware mit Haken zum Einhängen in eine Trägerstange aus einem Flachovalprofil

Title (fr)

Dispositif de suspension pour la présentation de marchandises comportant un crochet destiné à l'être fixé à une barre de support ayant une section ovale et aplatie

Publication

EP 0737432 A2 19961016 (DE)

Application

EP 96810212 A 19960403

Priority

CH 109695 A 19950413

Abstract (en)

Each hook (1) consists of a U-shaped part (20) shaped from flat material and gripping round the flat oval shape of the support bar. A hook arm (10) is joined to the U-shaped part. The U-shaped bracket part consists of a bottom half curve (21) with a free end (22) and a top curve (27) leading to the arm. A fitment (11) on the hook arm is positioned over the half curve and, together with the free end and the fitment, forms an access opening (2). The support bar consists of two spaced apart convex walls (32) or two parallel walls. The end (12) of the hook arm protruding into the room has an upward bent part (13).

Abstract (de)

Bei der vorgeschlagenen Aufhängevorrichtung zur Präsentation von Ware mit Haken (1) zum Einhängen in eine Trägerstange (3) aus einem Flachovalprofil besitzt jeder Haken (1) ein Bügelteil (20), welches das Flachovalprofil partiell in einem Bereich > 180° umgreift sowie einen sich an das Bügelteil (20) anschliessenden Hakenarm (10) als Tragelement für die zu präsentierende Ware. Das Bügelteil (20) besteht aus einem unteren Halbbogen (21), dem sich anschliessenden Rückensektor sowie aus der zum Hakenarm (10) überleitenden Krümmung (27). Der Hakenarm (10) erstreckt sich derart, dass sein Ansatz (11) über dem Halbbogen (21) liegt. Die Innenkontur des Bügelteils (20) ist zur äusseren Querschnittskontur der Trägerstange (3) komplementär. Die Aufhängevorrichtung besitzt vorteilhafte Gebrauchseigenschaften und lässt sich rationell herstellen.
<IMAGE>

IPC 1-7

A47F 5/08; A47F 7/24

IPC 8 full level

A47F 5/08 (2006.01); **A47F 7/24** (2006.01)

CPC (source: EP)

A47F 5/0838 (2013.01); **A47F 7/24** (2013.01)

Cited by

DE202008000448U1

Designated contracting state (EPC)

AT BE CH DE FR GB IT LI NL

DOCDB simple family (publication)

EP 0737432 A2 19961016; EP 0737432 A3 19961030; EP 0737432 B1 19980902; AT E170373 T1 19980915; DE 59600497 D1 19981008

DOCDB simple family (application)

EP 96810212 A 19960403; AT 96810212 T 19960403; DE 59600497 T 19960403